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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 7 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

12. novembra 2021, konaného v tanečnej sále kultúrneho domu Obecného úradu v 

Rabči 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 24. 9. 2021 

6. Návrh VZN č. 4/2021 o určení ochranného pásma pohrebiska obce Rabča 

7. VZN č. 4/2021 o určení ochranného pásma pohrebiska obce Rabča 

8. Návrh VZN č. 5/2021, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rabča 

9. VZN č. 5/2021, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rabča 

10. Návrh VZN č. 6/2021 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na 

území obce Rabča 

11. VZN č. 6/2021 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území 

obce Rabča 

12. Návrh VZN č. 7/2021 o poskytovaní starostlivosti a úhrade za poskytovanú starostlivosť 

a stravné v zariadení detských jaslí obce Rabča pre deti od jedného do troch rokov veku 

dieťaťa 

13. VZN č. 7/2021 o poskytovaní starostlivosti a úhrade za poskytovanú starostlivosť 

a stravné v zariadení detských jaslí obce Rabča pre deti od jedného do troch rokov veku 

dieťaťa 

14. Zoznam žiadateľov o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2022 

15. CP EEM, s.r.o., Žilina na preložku VN vzdušného vedenia I.č. 1303,17804 

16. Zaslanie technického riešenia preložky + návrh Zmluvy o súhlase na vykonanie preložky 

17. Zmluva o postúpení investičných práv a povinnosti medzi obcou Rabča a OVS, a.s. Dolný 

Kubín 

18. Mapa – rozšírenie komunikácie a vodovodná prípojka – prepoj Adamovka III. 

19. Mapa – rozšírenie cyklocesty – Adamovka III.  

20. Soľanka – Filagória – dodatočné náklady – Rabčan, s.r.o. Rabča 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Neprítomní: Mgr. Gabriela Čulová, Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Andrea Lubasová – 

ospravedlnení – poslanci OZ, Hlavná kontrolórka obce Rabča, JUDr. Zuzana Lašťáková 

Spuchláková, Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby – ospravedlnení. 

 

Ďalší prítomní:  

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Mária Fusková, pozemkové oddelenie OcÚ Rabča 

Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča 

Ing. Tomáš Kekeliak, konateľ RABČAN SP, s.r.o. Rabča 

Mgr. Alexandra Mikulášová, kultúrne oddelenie OcÚ Rabča 
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K bodu č. 1 – Otvorenie 

SIEDME riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2021 

otvoril starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne 

zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a)  zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  Je prítomných poslancov 7   zo všetkých 11 

poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé sa právoplatne uznášať.  

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Monika Adamčíková 

a Ing. Pavol Jurčák,  poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: PhDr. Augustín Piták, 

členovia: Marta Gužíková a Pavol Kobyliak,  poslanci OZ. 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. 

j. 7 z prítomných 7; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 24. 9. 2021; 

6. Prejednanie a schválenie odkúpenia pozemkov na obec Rabča – Ul. Adamovka; 

7. Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 4/2021 o určení ochranného pásma pohrebiska 

obce Rabča; 

8. Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 5/2021, ktorým sa schvaľuje prevádzkový 

poriadok pohrebiska obce Rabča; 

9. Prejednanie a schválenie návrh VZN č. 6/2021 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia na území obce Rabča; 

10. Prejednanie a schválenie VZN č. 7/2021 o poskytovaní starostlivosti a úhradách za 

poskytovanú starostlivosť a stravné v zariadení detských jaslí obce Rabča pre deti od 

jedného do troch rokov veku dieťaťa; 

11. Prejednanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2022; 

12. Prejednania a schválenie zámeru prenájmu časti obecného pozemku parc. CKN č. 4549/2 

a prenájmu priestorov v ObZS – miestnosť č. 113 na 1. poschodí; 

13. Prejednanie a schválenie žiadosti o povolenie na vyhradenie parkovacieho miesta pre osoby 

so ZŤP pri bytovom dome súp. č. d. 336/13; 

14. Prejednanie resp. schválenie cenovej ponuky  EEM, s.r.o. Žilina o preložku VN vzdušného 

vedenia I. C. 1303, 17804; 

15. Schválenie podania žiadosti a spolufinancovania na projekt: „Zníženie energetickej 

náročnosti objektu Obecného a Kultúrneho domu, Rabča; 

16. Prejednanie a schválenie Zmluvy o postúpení investičných práv a povinnosti medzi obcou 

Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín; 
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17. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta;  

18. Interpelácia – Diskusia; 

19. Záver. 

 

Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. On sám navrhol 

doplniť bod programu 6) o Schválenie odkúpenia pozemku a garáže od p. Rosůlkovej.  

Pripomienky zo strany poslancov neboli žiadne.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov Program rokovania obecného 

zastupiteľstva obce Rabča s navrhovanou  zmenou. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 7; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

 

Starosta – požiadal novú pracovníčku OcÚ – kultúrneho oddelenia Rabča Mgr. Alexandru 

Mikulášová, aby sa predstavila poslancom.  

Mgr. Mikulášová – uviedla, že nastúpila 1. 10. 2021, pomaly sa zoznamuje s ľuďmi. Snaží sa 

viac pracovať v teréne. V minulosti bola táto práca degradovaná, čo by rada zmenila. Chce 

túto prácu posunúť. Požiadala poslancov OZ o spoluprácu, aby spoločne prispeli k rozvoju  

duchovného a kultúrneho života v obci Rabča.  

Starosta – poprial Mgr. Mikulášovej v práci všetko dobré. Verí, že oblasť kultúry a športu 

v našej obci sa s  jej vedením ďalej posunieme.  

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 24. 9. 2021 

Starosta – požiadal  prednostu OcÚ, aby predniesol kontrolu plnenia uznesení z riadneho 

zasadnutia OZ zo dňa  24. 9. 2021, ktorú pripravila hlavná kontrolórka JUDr. Zuzanu 

Lašťákovú Spuchlákovú, z dôvodu, že sa na dnešné zasadnutie ospravedlnila. Kontrolu 

uznesenia obdržali poslanci e-mailom dňa 9. 11. 2021.  

  

OZ – 24. 9. 2021 

1. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi  vypracovať nový návrh  Všeobecne záväzné 

nariadenie o prevádzke pohrebiska a zaktualizovať prevádzkový poriadok pohrebiska 

v spolupráci s RABČAN, obecné služby Rabča, Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho 

OZ, úloha splnená 

 

2. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi vypracovať návrh Všeobecne záväzného 

nariadenia o určenie vzdialenosti rôznych stavieb a rodinných domov od cintorína (starého aj 

nového) v obci Rabča. Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ, úloha splnená 

 

3. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi  informovať p. Annu Žitňákovú a spol. 

o zistených skutočnostiach, že podľa schváleného ÚPD, kde chce žiadateľka a spol. vytvoriť 

geometrickým plánom stavebné parcely,  je v danom úseku strategický obchvat.  

Zodpovedný: v texte; Termín: do 30. 9. 2021, úloha splnená, po komunikácii s p. Žitňákovou 

zistil, že geometrický plán už zavkladovali a sú už vlastníkmi.  

 

4. RABČAN, obecné služby Rabča, Štefanovi Raticovi:  

- Osadiť na slepé ulice na Adamovke III. dopravnú značku SLEPÁ ULICA 

- Osadiť na Adamovke III. dopravnú značku STOP pri p. Gustovi Miklušákovi, kde sa 

vychádza na Ul. Rovňovú 
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- Osadiť dopravné značky HLAVNÁ CESTA na novú Ul. Úbočnú a z Ul. Rovňovej na 

hlavnú cestu 

- Zabezpečiť opravu zábradlia cez Soľný potok smerom od MŠ Zodpovedný: v texte; 

Termín: do 30.11.2021, v štádiu riešenia 

 

5. RABČAN, obecné služby Rabča, Štefanovi Raticovi osadiť 3 ks verejného osvetlenia na 

Adamovke III. od rodinného domu p. Jána Zboňáka smerom k novostavbe p. Miroslava 

Bartkovjaka. Zodpovedný: v texte; Termín: do 30.11.2021, v štádiu riešenia 

 

UZNESENIE 

Poslanci kontrolu plnenia uznesení OZ zo dňa 24. 9. 2021 vzali na vedomie: ZA hlasovali: 

Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, 

Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 7; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

     

K bodu číslo 6 –  Prejednanie a schválenie odkúpenia pozemkov na obec Rabča – Ul. 

Adamovka 

Starosta – uviedol, že dnes prednesú v rámci bodu programu návrh na schválenie o odkúpenie 

od spoluvlastníkov a vlastníkov nasledovné pozemky: 

 

Odkúpenie – Ul. Adamovka   

Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcely 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

Peter Kozák, nar. 20.05.1979, bytom 029 44  Rabča, Adamovka 1353/88 

parc. CKN č. 17311/2 – TTP o výmere 14 m2 

parc. CKN č. 17314/2 – orná pôda o výmere 10 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6456 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. 

Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 

7; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

Žofia Bandíková, rod. Jurášková, nar. 29.07.1954, bytom 029 44  Rabča, Adamovka 547/23 

parc. CKN č. 17259/2 – TTP o výmere 18 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6126 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. 

Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 

7; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  
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Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcely 

v Ul. Adamovka za účelom zriadenia cyklodopravy v rámci projektu:  „Rozvoj 

cyklodopravy na Hornej Orave“ realizovaného v rámci výzvy IROP-PO7-SC72-2021-

74“ 

Predávajúci:  

Anna Žitňáková, rod. Mlynarčíková, nar. 13.12.1974, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 741 

Mária Huráková, rod. Maťugová, nar. 11.6.1961, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 261 

Margita Revajová, rod. Adamčíková, nar. 13.10.1945, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 503 

Ing. Dominik Tyrol, nar. 14.7.1988, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 493/259 

Darina Revajová, rod. Žitňáková, nar. 5.3.1987, bytom 029 44  Rabča 

Mariana Brišáková, rod. Žitňáková, nar. 17.6.1976, bytom 029 44  Rabča, Mokrá 1231/54 

Ján Brišák, nar. 19.7.1971, bytom 029 44  Rabča, Mokrá 1231/54 

 

parc. EKN č. 1348 – orná pôda o výmere 14 m2 vedená na LV č. 3114 na meno Anna 

Žitňáková v podiele ¼-tina úč., Mária Huráková v podiele 1/12-tina úč., Margita Revajová 

v podiele 1/12-tina úč., Ing. Dominik Tyrol v podiele 7/12-tin úč.  

parc. EKN č. 1331/2 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 8 m2 

parc. EKN č. 1332 – orná pôda o výmere 143 m2 

v podiele 1/1-nina úč.,  vedené na LV č. 3116 na meno Mariana Brišáková v podiele 1/3-tina 

úč., Darina Revajová v podiele 1/3-tina úč.; Ján Brišák v podiele 1/3-tina úč.  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcimi a spoluvlastníkmi 

ako predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely 

z dôvodu  zriadenia cyklodopravy v rámci projektu:  „Rozvoj cyklodopravy na Hornej 

Orave“ realizovaného v rámci výzvy IROP-PO7-SC72-2021-74 v lokalite Adamovka III. 

Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 7; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 

poslancov OZ.  

 

Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia ulice okolo p. Johany Dominovej a vyriešenie 

kolaudácie prípojky vodovodu v lokalite Adamovka III. (bod pripojenia). 

 

Vlasta Studenská, rod. Slovíková, nar. 17.11.1949, bytom 708 00 Ostrava – Poruba, G. 

Klimenta 495, ČR 

Ľudmila Chudá, rod. Slovíková, nar. 15.8.1951, bytom 028 01 Trstená, Západ 1056/12-5 

Ing. Terézia Tyrolová, rod. Pitáková, nar. 22.5.1963, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 493 

Miroslav Pilarčík, nar. 18.2.1967 a manželka Mgr. Bibiána Pilarčíková, rod. Tvarožková, nar. 

31.8.1968, obaja bytom 029 01  Námestovo, Slnečná 163/8 (BSM) 

Ján Maťuga, nar. 13.8.1977, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 1196 

Ján Adamčík, nar. 1.1.1954, bytom 029 44  Rabča, Adamovka 533 

Mgr. Van Der Steen Lenka, rod. Pavľáková, bytom 029 01  Námestovo, Nová Slanická 

parc. EKN č. 1088/4 – orná pôda o výmere 231 m2 vedené na LV č. 3070 na meno Vlasta 

Studenská v podiele 1/12-tina úč., Ľudmila Chudá v podiele 1/12-tina úč., Ing. Terézia 

Tyrolová v podiele ¼-tina  úč., Miroslav Pilarčík v podiele ¼-tina úč., Ján Maťuga v podiele 

1/8-mina úč., Ján Adamčík v podiele 1/8-mina úč.; Mgr. Van Der Steen Lenka  v podiele 

1/12-tina úč. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcimi a spoluvlastníkmi 

ako predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu 
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z dôvodu  rozšírenia ulice okolo p. Johany Dominovej a vyriešenie kolaudácie prípojky 

vodovodu v lokalite Adamovka III. (bod pripojenia). Náklady spojené s prevodom hradí obec 

Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín 

Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 7; PROTI 

– 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

Odkúpenie parc. CKN č 5037/2 a garáže súp. č. d. 333 

Starosta – uviedol, že p. prednosta vstúpil do jednania s p. Rosůlkovou Annou, ohľadne 

možnosti odkúpenia do majetku obce a to:  

Garáž súp. č. d. 333, postavenej na parcele CKN č. 5037/2, vedenej na LV č. 2360 na meno 

Anna Rosůlková a 

pozemku CKN parc. č. 8037/2 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 49 m2, vedenej na LV 

č. 2394 na meno Anna Rosůlková 

Ponuka ceny na odpredaj od vlastníčky za garáž aj pozemok je 12 000 €. 

 

Starosta – uviedol, že predmetnú garáž by sme mohli využiť na parkovanie našich 

motorových vozidiel. Pozemok je v centre. 

Maťuga – sú len dve možnosti.  

PhDr. Piták –opýtal sa, či obec bude robiť aj znalecký posudok. 

Starosta – predávajúca  má urobený znalecký posudok, v ktorom je stanovená nižšia cena.  

Ing. Jurčák – opýtal sa, či obec jednala s vlastníčkou, či by neponúkla nižšiu cenu.  

Starosta – jednali, ale za nižšiu cenu to neodpredá.  

 

O 17.00 hod. prišiel poslanec Ing. Jaroslav Jagnešák, teraz je prítomných poslancov 8 zo 

všetkých 11 poslancov OZ.  

 

Ing. Jagnešák – on osobne jednal s p. Rosůlkovou už dávnejšie. Chceli to od nej odkúpiť pre 

Urbár pozemkové spoločenstvo Rabča, ale nemala vtedy záujem. Za seba teraz hovorí, aby to 

obec odkúpila.  

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili Odkúpenie:  

- garáže súp. č. d. 333, postavenej na CKN parc. č. 5037/2 vedenej na LV č. 2360 na meno 

PhMr. Anna Rosůlková, rod. Odleváková, nar. 15.7.1950 bytom 027 44, Tvrdošín – 

Medvedzie, Sídlisko 124/9 v podiele 1/1-nina úč.  

- parc. CKN č. 5037/2 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 49 m2, vedenej na LV č. 2394 

na meno PhMr. Anna Rosůlková, rod. Odleváková, nar. 15.7.1950, bytom 027 44, Tvrdošín – 

Medvedzie, Sídlisko 124/9v podiele 1/1-nina úč. za cenu 12 000,00 € za garáž a pozemok 

z dôvodu využitia predmetných nehnuteľnosti pre účely obce ako garáž alebo skladový 

priestor. Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča.  

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 7 –  Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 4/2021 o určení ochranného 

pásma pohrebiska obce Rabča  

Prednosta  – predniesol poslancom OZ návrh VZN č. 4/2021 o určení ochranného pásma 

pohrebiska obce Rabča, ktoré bolo zverejnené na úradnej tabuli a web stránke obce Rabča od 

11.10.2021 do 26.10.2021. Požiadal poslancov, aby sa k návrhu VZN vyjadrili.  
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Ing. Jurčák – uviedol, že farský úrad mal byť k príprave návrhu VZN tiež oslovený.  

Mgr. Grancová – VZN ešte nie je uzavreté, je to len návrh a VZN bolo zverejnené na úradnej 

tabuli a web stránke obce a každý sa mohol k nemu vyjadriť.   

Ing. Jagnešák – navrhol znížiť vzdialenosť napr. na 5 m, následne návrh stiahol.  

Ing. Jurčák – navrhol vzdialenosť 10 m.  

Maťuga – navrhuje taktiež 10 m.  

Starosta – navrhol s výnimkou drobných stavieb s verejným záujmom.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili dopracovať do VZN č. 4/2021: „šírku ochranného pásma pohrebiska na 10 

m od hranice pozemku pohrebiska s výnimkou drobných stavieb s verejným záujmom“ ZA 

hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta 

Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov VZN č. 4/2021 o určení 

ochranného pásma pohrebiska obce Rabča s návrhmi poslancov OZ. ZA hlasovali: Ján 

Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 8 –  Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 5/2021, ktorým sa schvaľuje 

prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rabča  

Prednosta  – predniesol poslancom OZ návrh VZN č. 5/2021, ktorým sa schvaľuje 

prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rabča, ktoré bolo zverejnené na úradnej tabuli a web 

stránke obce Rabča od 18.10.2021 do 2.11.2021. Požiadal poslancov, aby sa k návrhu VZN 

vyjadrili.  

Starosta – uviedol, že teraz prednesie návrh niektorých občanov na tému cintorína počas 

dušičkových slávnosti, a to zákaz umelých kvetov, vencov a ozdôb na cintorínoch. Taktiež aj 

návrh, aby sa zaviedlo na cintoríne osadenie hrobov len s kamennou tabuľou bez pomníka 

s tým, že by sa na cintoríne na takéto hroby vyčlenila plocha. A ďalšou témou je návrh PhDr. 

Pitáka, uvažovať o urnovom háji.  

 

Zákaz umelých kvetov, vencov, ozdôb: 

Ing. Jurčák – je to síce pekné, ale ako to ľuďom vysvetlíme. Taktiež ako to obec ustriehne 

resp. správca cintorína a ako sa to budeme sankcionovať?  

Starosta – napr. tak, že  ozdoba sa z pomníka resp. z hrobu odstráni. 

Ing. Jagnešák – on skôr navrhuje robiť osvetu medzi ľuďmi, ale nie to hneď zakazovať. 

Postupne to musia ľudia dostať do povedomia a podarí sa nám to dosiahnuť možno až za 3 

roky.  

PhDr. Piták – tiež je za osvetu a osadiť viac košov na cintorínoch na triedenie odpadu. 

Maťuga – môže vôbec toto obec zakázať ľuďom?  

Starosta – áno, ak si to schváli vo všeobecne záväznom nariadení.  

Kobyliak – čo sa týka hrobu len s kamennou tabuľou, tak navrhuje urobiť napr. vzorový hrob, 

aby ľudia mali predstavu ako by to vyzeralo.  

Maťuga – tiež je za väčšiu osvetu aj cez Rabčiansky chýrnik.  

Poslanci s návrhom zákazu používania umelých kvetov, vencov a ozdôb nesúhlasia.  

Ing. Kvasniaková – ak si postupne všímame, tak ľudia už aj tak začali preferovať prírodné 
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ozdoby.  

Ing. Jurčák – on by navrhol urobiť aj pohovory s kvetinárstvami v našej obce, aby neponúkali 

umelé ozdoby a skôr sa zamerali na prírodné ozdoby a samozrejme robiť aj osvetu.  

 

UZNESENIE 

Poslanci neschválili zapracovať do VZN č. 5/2021 zákaz používania umelých kvetov, vencov 

a ozdôb na cintorínoch, ale doporučuje  občanom preferovať prírodné materiály na výzdobu 

hrobov svojich pozostalých.  ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

UZNESENIE 

Poslanci uložili prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi  pripraviť článok do 

Rabčianského chýrnika, FB, Instagram a web stránku obce k osvete, aby ľudia postupne 

začali hroby ozdobovať len prírodnými materiálmi a nie umelými kvetmi, vencami 

a ozdobami.  

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Jednotný tvar hrobov  

Starosta – je návrh na určenie plochy na cintoríne, kde by sa občania pochovávali formou 

osadenia kamennej platne alebo len dreveného kríža.  

Kobyliak – treba sledovať, či sa dodržiavajú rozmery hrobov, nakoľko sa to v poslednej dobe 

vôbec nedodržiava.  

Ing. Jagnešák – treba dať úlohu Rabčan, obecné služby na striktné dodržiavanie VZN 5/2021, 

zvlášť na rozmery hrobov, keď bude toto VZN právoplatné. 

UZNESENIE  

Poslanci uložili správcovi cintorína RABČAN, obecné služby Raba vykonávať  striktnú 

kontrolu dodržiavania rozmerov hrobov po nadobudnutí právoplatnosti VZN č. 5/2021, 

ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rabča. 

 

UZNESENIE 

Starosta – čo sa týka vyčlenenia plochy, tak sa treba dohodnúť, možno aj na budúcom OZ.  

Poslanci doporučili prerokovať na budúcom OZ vyčlenenie plochy na cintoríne pre 

jednoduché hroby s krížom alebo náhrobným kameňom.  

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Urnový háj 

PhDr. Piták – navrhol, aby obec uvažovala aj o zriadení urnového hája.  

Mgr. Grancová – uviedla, že toto už navrhla občianka p. Monika Kornhauserová na 

predošlom zasadnutí OZ.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov VZN č. 5/2021, ktorým sa 

schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA 
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– 0.   

Kobyliak – dal návrh od občanov, či by sa nedala zriadiť prípojka vody na starom cintoríne. 

Opýtal sa, či sa nedá cintorín poistiť proti škodám.  

Starosta – treba to preveriť.  

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ uložili RABČAN, s.r.o. zriadiť vodovodnú prípojku na vodu na starom cintoríne 

do Veľkej noci 2022. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. 

Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav 

Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ uložili RABČAN, obecné služby, správcovi cintorína, preveriť a oznámiť 

prednostovi OcÚ Ing.Tomášovi Kekeliakovi či je uzavretá poistná zmluva proti škodám na 

obecnom cintoríne.  

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.  

 

Ing. Jurčák – občania sa sťažujú na poškodzovanie pomníkov zo stromov na cintoríne. Treba 

ich aspoň opíliť, aby občanom nerobili škodu.  

UZNESENIE 

Poslanci uložili RABČAN, obecné služby Rabča správcovi cintorína zabezpečiť opílenie 

konárov na stromoch, ktoré poškodzujú pomníky s termínom do začiatku vegetačného 

obdobia v zmysle zákona.   

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 9 –  Prejednanie a schválenie návrh VZN č. 6/2021 o ochrane ovzdušia 

a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území obce Rabča 

Prednosta  – predniesol poslancom OZ návrh VZN č. 6/2021 o ochrane ovzdušia 

a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území obce Rabča, ktoré bolo zverejnené na 

úradnej tabuli a web stránke obce Rabča od 25.10.2021 do 9.11.2021. Požiadal poslancov, 

aby sa k návrhu VZN vyjadrili.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov VZN č. 6/20212021 o ochrane 

ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území obce Rabča. ZA hlasovali: Ján 

Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 10 –  Prejednanie a schválenie VZN č. 7/2021 o poskytovaní starostlivosti 

a úhradách za poskytovanú starostlivosť a stravné v zariadení detských jaslí obce Rabča 

pre deti od jedného do troch rokov veku dieťaťa  

Prednosta  – predniesol poslancom OZ návrh VZN č. 7/2021 o poskytovaní starostlivosti 

a úhradách za poskytovanú starostlivosť a stravné v zariadení detských jaslí obce Rabča pre 

deti od jedného do troch rokov veku dieťaťa,  ktoré bolo zverejnené na úradnej tabuli a web 

stránke obce Rabča od 26.10.2021 do 10.11.2021. Požiadal poslancov, aby sa k návrhu VZN 
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vyjadrili.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov VZN č. 6/20212021 o ochrane 

ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území obce Rabča. ZA hlasovali: Ján 

Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 11 –  Prejednanie žiadosti o dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2022 

Starosta – predniesol poslancom OZ žiadosti o dotáciu na rok 2022 v zmysle VZN č. 3/2020 

o poskytnutí dotácií z rozpočtu obce Rabča, jedná sa o nasledovných žiadateľov: 

1. Základná organizácia Jednota dôchodcov Rabča, Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270  

– žiadosť podaná 19.10.2021vo výške   2500,00 € 

2. Miestny spolok SČK Rabča, Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – žiadosť podaná  

25.10.2021 vo výške 900,00 € 

3. Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora, Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 

332 -  žiadosť podaná 6.10.2021 vo výške 14 000,00 € 

4. Filip Revaj, Rabča, Hlavná 503 – žiadosť podaná  27.10.2021 vo výške 1 700,00 € 

5. TJ Oravan Rabča, Vladimír Lubas, Rabča, Hlavná 125 – žiadosť podaná  28.10.2021 vo 

výške 40 000,00€ 

6. ZŠ s MŠ Rabča, Rabča, Rabčická 410 – žiadosť podaná  28.10.2021 vo výške 11 400,00 € 

7. MAK /Mladý Animátorský Kolektív/ Rabča, Mgr. Martin Cubinek, Rabča, Kožušníkova 

773/13 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo výške 9 600,00 € 

8. Volejbalisti, Jozef Tvarožek,  Rabča, Horská 1153 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo výške 

900,00 € 

9. Mladí hasiči – deti, Ľubomír Podstrelený a spol., Rabča, Hlavná 1364 – žiadosť podaná 

29.10.2021 vo výške 2 700,00 € 

10. Obecná rada mládeže Rabča, Simona Randiaková, Rabča, Goborova 177 – žiadosť 

podaná 29.10.2021 vo výške 1 000,00 € 

11. Mladí hasiči – dorast, Marián Masničák, Rabča, Hlavná 1148/404 – žiadosť podaná 

29.10.2021 vo výške 2425,00  € 

 

Celková výška žiadosti o dotáciu na rok 2022 predstavuje z rozpočtu obce sumu 87 125,00 €. 

Všetky žiadosti boli podané v termíne v zmysle VZN o dotáciách.  

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ vzali uvedené žiadosti na vedomie s tým, že doporučili predmetné žiadosti 

presunúť na riadne zasadnutie OZ  v januári 2022, keď už bude schválený rozpočet na rok 

2022. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín 

Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

 

K bodu číslo 12 –  Prejednanie a schválenie zámeru prenájmu časti obecného pozemku 

parc. CKN č. 4549/2 a prenájmu priestorov v ObZS – miestnosť č. 113 na 1. poschodí 

Gabriela Kovaličková, Rabča, Vysoká 268 

Starosta – predniesol poslancom OZ žiadosť Gabriely Kovaličkovej, bytom Rabča, Vysoká 

268 o predĺženie prenájmu obecného pozemku, ktorý má prenajatý do 31.12.2021, a ktorý 
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využíva ako sklad substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru /okresných stromčekov, tují, 

ovocných stromčekov/. 

UZNESENIE 

Poslanci doporučili schváliť zámer prenajať obecný pozemok na základe žiadosti zo dňa 13. 

10. 2021 Gabriely Kovaličkovej, Vysoká 268, Rabča, IČO: 41733525 a to obecný pozemok 

parc. C-KN č. 4549/2 – zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 721 m2 zapísaný na 

LV č. 1283 na Obec Rabča   a to časť výmery 336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako 

sklad substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných 

stromčekov) s termínom od 1. 1. 2022 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 

550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu osobitného 

zreteľa, nakoľko predmetný pozemok sa nachádza v blízkosti prevádzky žiadateľky. Obec je 

povinná zverejniť –zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom 

znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce, elektronickej úradnej tabuli a na web 

stránke obce. Poslanci predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov 

OZ za podmienky, že v prípade realizácie projektu obce bude musieť p. Kovaličková uvoľniť 

prenajatý pozemok.   

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

UZNESENIE 

Poslanci uložili prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť zverejnenie zámeru 

prenajať obecný pozemok na základe žiadosti zo dňa 13. 10. 2021 Gabriely Kovaličkovej, 

Vysoká 268, Rabča, IČO: 41733525 a to obecný pozemok parc. C-KN č. 4549/2 – zastavaná 

plocha a nádvorie o celkovej výmere 721 m2 zapísaný na LV č. 1283 na Obec Rabča   a to 

časť výmery 336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako sklad substrátov, ozdobnej kôry, 

sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných stromčekov) s termínom od 

1. 1. 2022 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 550 €/rok na dobu určitú 

a to od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu osobitného zreteľa, nakoľko predmetný 

pozemok sa nachádza v blízkosti prevádzky žiadateľky. Obec je povinná zverejniť –zámer 

prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 

15 dní na úradnej tabuli obce, elektronickej úradnej tabuli a na web stránke obce. Poslanci 

predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ za podmienky, že 

v prípade realizácie projektu obce bude musieť p. Kovaličková uvoľniť prenajatý pozemok.   

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

Michal Miškovič – ANAMI, 029 44 Rabča, Hlavná 19/18 

Starosta – oboznámil poslancov so žiadosťou Michala Miškoviča – ANAMI, bytom Rabča, 

Hlavná 19/18 o prenájom nebytového priestoru nachádzajúceho sa na 1. poschodí ObZS 

v Rabči – bývalá kancelária firmy STASMO za účelom zriadenie kancelárie jeho firmy.   

UZNESENIE 

Poslanci doporučili schváliť zámer prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Michala 

Miškoviča – ANAMI, Rabča, Hlavná 19/18 o prenájom obecných nebytových priestorov za účelom 

zriadenia kancelárie pre jeho firmu. Ide o priestor nachádzajúci sa v obci Rabča, Ul. Rabčická 330, 

nebytový priestor o výmere 17,37 m2, zapísaná na LV č. 1283 na obec Rabča a to: miestnosť č. 113 

– kancelária  o výmere 17,37 m2, zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2, sociálne zariadenie  
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o výmere 0,42 m2 priamo za nájom: kancelária  o výmere 17,37 m2 za nájom vo výške 27,4047 

€/m2,  zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2,  sociálne 

zariadenie  o výmere 0,42 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2 . Spolu za ročný nájom vo výške 

632,63 €/rok a mesačná splátka nájmu predstavuje 52,72 €/mesiac s termínom prenájmu od 1. 1. 

2022 na dohodnutý účel podľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, pričom obec je 

povinná zverejniť zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení 

najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce, elektronickej ÚT a web stránke obce. Poslanci 

predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ. ZA hlasovali: Ján 

Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol 

Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uložili prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť zverejnenie zámeru 

prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Michala Miškoviča – ANAMI, Rabča, 

Hlavná 19/18 o prenájom obecných nebytových priestorov za účelom zriadenia kancelárie pre 

jeho firmu. Ide o priestor nachádzajúci sa v obci Rabča, Ul. Rabčická 330, nebytový priestor o 

výmere 17,37 m2, zapísaná na LV č. 1283 na obec Rabča a to: miestnosť č. 113 – kancelária  

o výmere 17,37 m2, zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2, sociálne zariadenie  

o výmere 0,42 m2 za nájom: kancelária  o výmere 17,37 m2 za nájom vo výške 27,4047 €/m2,  

zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2,  sociálne 

zariadenie  o výmere 0,42 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2 . Spolu za ročný nájom vo 

výške 632,63 €/rok a mesačná splátka nájmu predstavuje 52,72 €/mesiac na dohodnutý účel 

podľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, pričom obec je povinná zverejniť 

zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na 

dobu 15 dní na úradnej tabuli obce, elektronickej ÚT a web stránke obce.  

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta 

Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov.  

 

K bodu číslo 13 –  Prejednanie a schválenie žiadosti o povolenie na vyhradenie 

parkovacieho miesta pre osoby so ZŤP pri bytovom dome súp. č. d.  336/13  

Starosta – predniesol poslancom OZ žiadosť p. Kataríny Budzelovej, bytom Rabča, Bystrá 

336 o povolenie vyhradenia parkovacieho miesta pre osobu so ZŤP, nakoľko je držiteľkou 

preukazu ZŤP  a parkovacieho preukazu pre FO so zdravotným postihnutím.   

UZNESENIE 

Poslanci schválili žiadosť Kataríny Budzelovej s tým, že RABČAN, obecné služby Rabča 

v teréne vyznačí parkovacie miesto pred bytovým domom č. 336, Bystrá, Rabča  pred 

vchodom „A“ pre žiadateľku p. Katarínu Budzelovú, bytom Rabča, Bystrá 336 pre osobné 

motorové vozidlo NO 961 BZ.   

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.  

 

K bodu číslo 14 –  Prejednanie resp. schválenie cenovej ponuky EEM, s.r.o. Žilina 

o preložku VN vzdušného vedenia I. č. 1303, 17804 

Starosta – oboznámil poslancov s CP firmy EEM, s.r.o., Pri Rajčianke 2926/10, Žilina na 

preložku VN vzdušného vedenia I.č.1303, 17804, ktorá predstavuje sumu 19 485,70 € bez 
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DPH. Zároveň predniesol poslanom návrh zmluvy o súhlase na vykonanie preložky 

elektroenergetického  rozvodného zariadenia.   

Starosta - informoval o celom priebehu. 

PhDr. Piták – stĺp sa tam postavil, keď bola pozemková úprava. 

Kobyliak – opýtal sa, či sa to nedá ťahať zemou.  

PhDr. Piták – či by sa skôr nedalo jednať s vlastníkmi a posunúť ulicu.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedenú cenovú ponuku vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA 

– 0. 

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ zatiaľ neschválili Zmluvu o súhlase na vykonanie preložky elektroenergetického 

rozvodného zariadenia  - predmetom zmluvy je P1479-Rabča preložka VN vzdušného 

vedenia I.č.1303 p. č. 17804 s tým, že sa predmetná vec bude riešiť na budúcom zasadnutí OZ 

v decembri. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. 

Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav 

Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 15 –  Schválenie podania žiadosti a spolufinancovania na projekt: Zníženie 

energetickej náročnosti objektu Obecného a Kultúrneho domu, Rabča“ 

Starosta – uviedol, že obec chce podať žiadosť na projekt: „Zníženie energetickej náročnosti 

objektu Obecného a Kultúrneho domu, Rabča“, ktorého náklad predstavuje sumu 623 146,00 

€.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili Predloženie žiadosti na projekt:  

a) „Zníženie energetickej náročnosti objektu Obecného a Kultúrneho domu, Rabča“ v rámci 

výzvy OPKZP-PO4-SC431-2021-68 na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok, Operačného programu Kvalita životného prostredia.  

b) Celkovú výšku oprávnených výdavkov na projekt nepresiahne 623 146,00 €.  

c) Spolufinancovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov. ZA 

hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta 

Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Kobyliak – čím sa uvažuje budovu zatepľovať? 

Starosta – minerálna vata. 

Kobyliak – či sa bude zhadzovať stará izolácia? 

Starosta – nie bude sa to osádzať na to.  

 

K bodu číslo 16 –  Prejednanie a schválenie Zmluvy o postúpení investičných práv 

a povinnosti medzi obcou Rabča a OVS, a.s., Dolný Kubín 

Starosta – predniesol poslancom OZ návrh Zmluvy o postúpení investičných práv 

a povinnosti uzavretá podľa § 269 ods. 2. OZ – predmetom zmluvy je vybudovanie 

stavebných objektov: SO 02: Splašková kanalizácia – stoka „S“ z potrubia PvD DN 300 od 

šachty Šs 03 po šachtu a Šs 17, dĺžka 496 m.  

UZNESENIE 



14 

 

Poslanci OZ schválili Zmluvu o postúpení investičných práv a povinnosti uzavretá podľa § 

269 ods. 2. OZ – predmetom zmluvy je vybudovanie stavebných objektov: SO 02: Splašková 

kanalizácia – stoka „S“ z potrubia PvD DN 300 od šachty Šs 03 po šachtu a Šs 17, dĺžka 496 

m. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

PhDr. Piták – keď sa pozrieme na celú Adamovku III., kde ešte nie je kanalizácia a voda,  tak 

sa treba dohodnúť s vlastníkmi, aby mohli náklady uhradiť aj postupne, a tiež nech zaplatia 

len za tú prípojku, kde ide stavať RD.  

Kobyliak – obec by vôbec nemala žiadať od ľudí finančné prostriedky, ale urobiť im to sama 

na svoje náklady. Ľudia za 1 € prevádzajú svoje pozemky na ulice. Obec je načo? Len 

vyberať dane?  

Starosta – v poriadku, ak si to tak poslanci odsúhlasia, tak budeme len investovať do sieti, 

ktoré pôjdu do zeme a budeme pre OVS, a.s. Dolný Kubín budovať kanalizáciu. V iných 

obciach a mestách, to takto nefunguje. Občania si robia celú infraštruktúru sami. U nás je to 

naopak. Problém je aj v tom, že máme v uliciach roztrusené rodinné domy. Ročne nám 

pribudnú 2 – 3 nové ulice. A čo sa týka ulíc, tak ľudia podpisujú za 1,00 € vo väčšine len 

v tých uliciach, kde majú svoje rodinné domy.  

Kobyliak – prečo nie je vyasfaltovaná Ul. Borová? 

Prednosta – táto ulica nie je ešte vyporiadaná na 100% na obec.  Obecný úrad písomne vyzval 

všetkých vlastníkov v tejto ulici o podpísanie ich podielov na obec, ale neprišli všetci 

podpísať. V súčasnosti prebieha vklad aspoň tých podielov, ktoré na obec podpísali terajší 

vlastníci.   

Starosta – ak sa Ul. Borová vyporiada na obec, tak sa zahrnie do zoznamu na asfaltovanie. 

A vyzval poslancov, aby predkladali svoje návrhy na vyasfaltovanie obecných ulíc. Už tento 

rok schválili obecné ulice, ktoré sa budú postupne v r. 2022 asfaltovať.  

Ing. Jagnešák – ale obec je už nápomocná tým, že to skoordinuje s občanmi, obcou a OVS, 

a.s. Dolný Kubín, aby sa to vôbec mohlo realizovať.  

Starosta – dá návrh na valnej hromade OVS, aby nám platili nájom za naše siete. My by sme 

im vyúčtovali prenájom. V našej obci má OVS, a.s. Dolný Kubín veľa sieti.   

 

K bodu číslo 17 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:   

 Obec pokračuje v antigénovom testovaní. Testuje sa pondelok, streda, piatok a sobota.  

 Obec Rabča má zaočkovaných 34 % občanov 1. dávkou a 31 % 2. dávkou  

 Obec písala odvolania ohľadne CIZS z dôvodu, že nám nebola schválená dotácia a to na 

MZ SR, na agentúru, dotazovali sme sa aj na Centrálny koordinačný orgán Bratislava.  

S CIZS sa naša obec trápi od r. 2017. Problém nastal teraz v termíne doručenia fyzickej 

žiadosti na MZ SR. Žiadosť nám pripravovala agentúra, ktorá pôsobí pod VÚC. Nás 

preradili do II. kola a keďže sme sa stretli v II. kole s VÚC, tak sme neboli schválení. 

Podali sme odvolanie, čakáme na výsledok. Je z toho veľmi nešťastný, lebo toľko energie 

a času, čo sa do toho investovalo, .... Požiadal aj ministra zdravotníctva o osobné 

stretnutie. Tiež je zlé, že VÚC nás zaradili do rankingu 2. Uskutočnilo sa aj stretnutie na 

VÚC, kde za obec boli – on osobne, prednosta Ing. Tomáš Kekeliak a Mgr. Kvasničáková 

a za VÚC p. predsedníčka Ing. Erika Jurinová a za odbor zdravotníctva VÚC PhDr. Silvia 

Pekarčíková a taktiež zástupkyňa za agentúrou pri VÚC. Našu obec stále nepreradili do 

rankingu 1. Nič sa nezmenilo. Dnes bolo stretnutie s p. ministrom zdravotníctva v NsP 
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Trstená. Bolo to aj emotívne stretnutie. Trstenskú nemocnicu, chcú preradiť. Predtým aj 

starostovia protestovali. Vystúpil aj on osobne a prirovnal NsP Trstená  s našou CIZS.  

Maťuga – p. starosta je poslanec ŽSK, tak si to mal s nimi odkomunikovať.  

Kobyliak – prečo si obec žiadosť neposlala sama?  

Starosta – lebo nám to robila agentúra. Ešte stále to nepovažuje za uzavretú tému a budeme sa 

ďalej dotazovať.  

 8. 10. 2021 sa uskutočnili dva stretnutia s vlastníkmi šnúr (Pindjak – Grúň a Ul. Ružová), 

ktoré chcú vlastníci prerozdeliť do 1/1-niny.   

 28. 10.2021 Komisia ŽP prejednávala 2 sťažnosti a 1 žiadosť, ohľadne preplatenia 

nákladov na dažďovú kanalizáciu na Ul. Mokrá – časť Žabinec 

 Uskutočnilo sa jednanie dňa 29. 10. 2021, ohľadne prerozdelenia horného ihriska so 

susednými vlastníkmi a 2. stretnutie s vlastníkmi šnúry vyše Jaluma Interiér.  

 K 1. 11. 2021 ukončila pracovný pomer z dôvodu odchodu do dôchodku p. Oľga 

Bolibruchová a následne došlo k prerozdeleniu agendy na OcÚ, nakoľko sa neprijal nový 

zamestnanec 

 4. 11. 2021 sa uskutočnilo v obci Rabča očkovanie Vakci-Zuzka 

 Dňa 10. 11. 2021 sme sa zúčastnili jednania s Lesmi, š. p. Námestovo, ohľadne odkúpenia 

parciel pod Zberným dvorom a v okolí ZD. 

 Dňa 10. 11. 2021 sa uskutočnilo zosnímanie našej obce dronmi z dôvodu pasportizácie 

ciest a daňového systému, ktorý nám pomôže pri odhaľovaní nelegálnych stavieb v našej 

obci 

 11. 11. 2021 zasadala Finančná komisia k rozpočtu obce Rabča a RABČAN, obecné 

služby na rok 2022, ktorý sa bude schvaľovať na riadnom zasadnutí OZ dňa 10.12.2021. 

UZNESENIE 

Poslanci informácie starostu obce vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA 

– 0. 

 

R Ô Z N E 

Soľanka – Filagória  

Starosta – uviedol, že Soľanka – Filagória bola vybudovaná a spolufinancovaná obcou Rabča 

v rámci projektu „Prírodné klenoty slovensko-poľského pohraničia“. Na pracovnom stretnutí 

konateľ RABČAN, s.r.o. Ing. Stanislav Šimurdiak informoval poslancov OZ,  ako zhotoviteľ 

stavby,  o dodatočných nákladoch na predmetnú stavbu, ktoré boli teraz obci preukázané.  

Kobyliak – on na pracovnom stretnutí nebol. Pozrel si však osobne všetky položky. Zistil 

chybu pri tonáži štrku, kde má byť 113 t štrku a je uvedené 170 t. Základy stavby sa tiež 

navyšovali. Prechádzal jednotlivé položky. Chce vedieť, čo sa tak moc navýšilo.  

Ing. Šimurdiak – mzdy a práce sú v jednej položke. Rozpočet skutočné náklady to sú len 

dodávky. Nie je tam osadenie. Nie sú v tom práce. Práce, ktoré boli, tak sú v položke 31. 

Elektriku robili dodávateľsky a len tá je vykázaná aj s prácou a materiálom. Nesedeli mu 

výmery.  

Kobyliak – spojovací materiál za 1300 €? Navýšenie rozpočtu o 40 tis. €? To je veľmi veľa. 

Za to sa postaví hrubá stavba rodinného domu. Už to začalo pri WC, ktoré sa prerábali 

v kultúrnom dome. Ktorých cena predstavuje cez 40 tis. €, to vychádza 1 záchod na 6 tis. €. 

Ing. Jagnešák – neriešme tu teraz WC, ale riešme tu dodatočné  náklady na Soľanku.  

Kobyliak – Rabčan, s.r.o. je obecná spoločnosť so 100% účasťou obce, a preto chce vidieť 

všetky doklady k Soľanke.   
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Ing. Jurčák – však bolo k tomu pracovné stretnutie, ale p. Kobyliak na ňom nebol a tam mali 

možnosť nahliadnuť do dokladov.  

Ing. Jagnešák – navrhol, aby si p. Kobyliak dohodol termín s Ing. Šimurdiakom na prezretie 

nákladov.  

Ing. Jurčák – ide o to, že  projekt Soľanky bol spustený a poslanci sa neskoro dozvedeli 

o tomto navýšení nákladov, ktoré sa ešte dodatočne vyfakturujú obci.  

Kobyliak – kedy sa robil rozpočet na sumu 46 tis. € na Soľanku? 

Starosta – vlani.  

Kobyliak – uviedol, že chápe, že cena materiálu šla hore, ale pôjde si to osobne pozrieť do 

kancelárie Rabčan, s.r.o.  

Starosta – dal hlasovať o schválení dodatočných nákladoch na Soľanku – Filagóriu vo výške 

39 474,72 s DPH. 

Ing. Kovaliček – uviedol, že posledný raz hlasuje za niečo, čo je už urobené. 

UZNESENIE 

Poslanci schválili dodatočné náklady na Soľanku – Filagóriu vo výške 39 474,72 s DPH. ZA 

hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 7 z prítomných 8; PROTI – 

Pavol Kobyliak t. j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ; ZDRŽAL SA – 0.   

 

Zmena rozpočtu  

Ing. Kvasniaková – uviedla, že z uvedeného dôvodu, že poslanci schválili navýšenie 

dodatočných nákladov na Soľanku – Filagóriu je nutné schváliť zmenu rozpočtu. 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 

7/2021 schválené OZ 12. 11.  2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena 

rozpočtu Obec Rabča na rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, 

rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 7 z prítomných 8; PROTI – 

Pavol Kobyliak t. j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Ing. Pavol Vajdečka, Oravská Polhora 

Starosta  – uviedol, že ho oslovil Ing. Pavol Vajdečka s požiadavkou, či by obec nemala 

záujem o odpredaj obecnej parcely CKN č. 4159/6, vedenej na LV č. 1283. Svoju požiadavku 

odôvodnil tým, že parcela sa nachádza v bezprostrednej blízkosti pozemku pri jeho 

rodičovskom rodinnom dome súp. č. d. 487, Ul. Hlavná.  

Poslanci neschválili odpredať, nakoľko ide o parcelu v 1/1-nine v centre.  

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ predmetnú ústnu žiadosť neschválili. PROTI hlasovali:  Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; ZA – 0; ZDRŽAL SA – 

0. 

 

Poskytnutie dotácie 

Starosta – uviedol, že poslanci dňa 26.6.2020 č. uz.3/A/2020 schválili podanie žiadosti o NFP 

na projekt „Projekt opatrení v obci Rabča na prispôsobovanie sa zmene klímy 

ekosystémovými prístupmi“ v rámci výzvy OP-KŽP  v celkovej výške 547 965,69 €. Zároveň 

poslancov oboznámil s projektom. Zákazka bude robená In house cez Rabčan, obecné služby.  
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UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie informáciu o schválení dotácie na projekt: „Projekt opatrení v obci 

Rabča na prispôsobovanie sa zmene klímy ekosystémovými prístupmi“ v rámci výzvy OP-

KŽP  v celkovej výške 547 965,69 €.  ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 
Memorandum o spolupráci s mestom Žilina  

Starosta – informoval poslancov o možnosti uzavrieť memorandum o spolupráci s mestom 

Žilina v rámci kandidatúry na Európske hlavné mesto kultúry. K memorandu je potrebné 

poveriť starostu obce s podpisom Memoranda o spolupráci pri príprave a realizácii projektu 

Žilina Beskydy 2026 v rámci výzvy Európske hlavné mesto kultúry 2026 v SR.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili uzavrieť memorandum o spolupráci s mestom Žilina v rámci kandidatúry 

na Európske hlavné mesto kultúry.  

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková,  t. j. 7 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – Ing. Jaroslav Jagnešák t.j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ. 

 

UZNESENIE 

Poslanci poverili starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka k podpisu Memoranda o spolupráci 

pri príprave a realizácii projektu Žilina Beskydy 2026 v rámci výzvy Európske hlavné mesto 

kultúry 2026 v SR. 

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková,  t. j. 7 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – Ing. Jaroslav Jagnešák t. j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 18 – Interpelácia – Diskusia 

Ing. Jurčák – navrhol, aby sa zakúpili zastavovacie terče pre pracovníčky, ktoré stoja ráno pri 

prechode na ceste I/78 a na ceste III. triedy smer Rabčice. Treba to doriešiť a nech tam znova 

stojí p. Oľga Skurcoňáková kvôli bezpečnosti detí, ktoré chodia ráno do ZŠ s MŠ Rabča.  

UZNESENIE 

Poslanci uložili prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť zastavovací terč pre 

pracovníčky, ktoré ráno stoja na prechode a to pre p. Spuchľákovú – cesta I/78 a p. 

Skurcoňákovú – cesta III. triedy smer Rabčice a zabezpečiť, aby opäť ráno stála na prechode 

v Rabči v Gaceli p. Oľga Skurcoňáková z dôvodu bezpečností detí, ktoré navštevujú ZŠ s MŠ 

Rabča.   

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 
K bodu číslo 19 – Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť 

a rokovanie ukončil o 20.00  hod.    

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

 

Prednosta OcÚ Ing. Tomáš Kekeliak   ......................................... 
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Overovatelia:  

Ing. Pavol Jurčák     ......................................... 

 

Monika Adamčíková     ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 

 

 

Uznesenie č. 7/A/2021 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 12.10.2021 

  

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka od posledného zasadnutia OZ dňa 24. 9. 

2021.  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo 

dňa 24. 9. 2021, ktorú za hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú 

Spuchlákovú predniesol Ing. Tomáš Kekeliak, prednosta OcÚ z dôvodu jej neprítomnosti.  

 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

3. Žiadosti  o dotácie na rok 2022 v zmysle VZN č. 3/2020 o poskytnutí dotácií z rozpočtu 

obce Rabča a to:  

a) Základná organizácia Jednota dôchodcov Rabča, Margita Pindjaková, Rabča, 

Vysoká 270  – žiadosť podaná 19.10.2021vo výške   2500,00 € 

 

b) Miestny spolok SČK Rabča, Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – žiadosť podaná  

25.10.2021 vo výške 900,00 € 

 

c) Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora, Ľubomír Adamčík, Oravská 

Polhora 332 -  žiadosť podaná 6.10.2021 vo výške 14 000,00 € 

 

d) Filip Revaj, Rabča, Hlavná 503 – žiadosť podaná  27.10.2021 vo výške 1 700,00 € 

 

e) TJ Oravan Rabča, Vladimír Lubas, Rabča, Hlavná 125 – žiadosť podaná  

28.10.2021 vo výške 40 000,00€ 

 

f) ZŠ s MŠ Rabča, Rabča, Rabčická 410 – žiadosť podaná  28.10.2021 vo výške 

11 400,00 € 

 

g) MAK /Mladý Animátorský Kolektív/ Rabča, Mgr. Martin Cubinek, Rabča, 

Kožušníkova 773/13 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo výške 9 600,00 € 

 

h) Volejbalisti, Jozef Tvarožek,  Rabča, Horská 1153 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo 

výške 900,00 € 
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ch) Mladí hasiči – deti, Ľubomír Podstrelený a spol., Rabča, Hlavná 1364 – žiadosť 

podaná 29.10.2021 vo výške 2 700,00 € 

 

i) Obecná rada mládeže Rabča, Simona Randiaková, Rabča, Goborova 177 – žiadosť 

podaná 29.10.2021 vo výške 1 000,00 € 

 

j) Mladí hasiči – dorast, Marián Masničák, Rabča, Hlavná 1148/404 – žiadosť podaná 

29.10.2021 vo výške 2425,00  € 

Celková výška žiadosti o dotáciu na rok 2022 predstavuje z rozpočtu obce sumu 87 125,00 €. 

Žiadosti sa presunú na schválenie na riadne zasadnutie OZ  v januári 2022, keď bude 

schválený rozpočet obce Rabča na rok 2022. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

4. Cenovú ponuku firmy EEM, s.r.o., Pri Rajčianke 2926/10, Žilina o preložku VN vzdušného 

vedenia I. č. 1303, č.p.17804. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

5. Informáciu o schválení dotácie na projekt: „Projekt opatrení v obci Rabča na 

prispôsobovanie sa zmene klímy ekosystémovými prístupmi“ v rámci výzvy OP-KŽP  

v celkovej výške 547 965,69 €. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: PhDr. Augustín Piták; členovia: Marta Gužíková 

a Pavol Kobyliak, poslanci OZ.  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

2. Nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov Program rokovania obecného zastupiteľstva 

obce Rabča s navrhovanou  zmenou.  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

3. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcely 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

Peter Kozák, nar. 20.05.1979, bytom 029 44  Rabča, Adamovka 1353/88 

parc. CKN č. 17311/2 – TTP o výmere 14 m2 

parc. CKN č. 17314/2 – orná pôda o výmere 10 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6456 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. 

Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 

7; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

                ................................................ 
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Ing. Július Piták, starosta obce  

 

4. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

Žofia Bandíková, rod. Jurášková, nar. 29.07.1954, bytom 029 44  Rabča, Adamovka 547/23 

parc. CKN č. 17259/2 – TTP o výmere 18 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6126 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. 

Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 

7; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

5. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcely 

v Ul. Adamovka za účelom zriadenia cyklodopravy v rámci projektu:  „Rozvoj 

cyklodopravy na Hornej Orave“ realizovaného v rámci výzvy IROP-PO7-SC72-2021-

74“ 

Predávajúci:  

Anna Žitňáková, rod. Mlynarčíková, nar. 13.12.1974, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 741 

Mária Huráková, rod. Maťugová, nar. 11.6.1961, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 261 

Margita Revajová, rod. Adamčíková, nar. 13.10.1945, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 503 

Ing. Dominik Tyrol, nar. 14.7.1988, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 493/259 

Darina Revajová, rod. Žitňáková, nar. 5.3.1987, bytom 029 44  Rabča 

Mariana Brišáková, rod. Žitňáková, nar. 17.6.1976, bytom 029 44  Rabča, Mokrá 1231/54 

Ján Brišák, nar. 19.7.1971, bytom 029 44  Rabča, Mokrá 1231/54 

parc. EKN č. 1348 – orná pôda o výmere 14 m2 vedená na LV č. 3114 na meno Anna 

Žitňáková v podiele ¼-tina úč., Mária Huráková v podiele 1/12-tina úč., Margita Revajová 

v podiele 1/12-tina úč., Ing. Dominik Tyrol v podiele 7/12-tin úč.  

parc. EKN č. 1331/2 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 8 m2 

parc. EKN č. 1332 – orná pôda o výmere 143 m2 

v podiele 1/1-nina úč.,  vedené na LV č. 3116 na meno Mariana Brišáková v podiele 1/3-tina 

úč., Darina Revajová v podiele 1/3-tina úč.; Ján Brišák v podiele 1/3-tina úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcimi a spoluvlastníkmi 

ako predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely 

z dôvodu  zriadenia cyklodopravy v rámci projektu:  „Rozvoj cyklodopravy na Hornej 

Orave“ realizovaného v rámci výzvy IROP-PO7-SC72-2021-74 v lokalite Adamovka III. 

Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 7; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 

poslancov OZ.  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

6. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia ulice okolo p. Johany Dominovej a vyriešenie 

kolaudácie prípojky vodovodu v lokalite Adamovka III. (bod pripojenia). 
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Vlasta Studenská, rod. Slovíková, nar. 17.11.1949, bytom 708 00 Ostrava – Poruba, G. 

Klimenta 495, ČR 

Ľudmila Chudá, rod. Slovíková, nar. 15.8.1951, bytom 028 01 Trstená, Západ 1056/12-5 

Ing. Terézia Tyrolová, rod. Pitáková, nar. 22.5.1963, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 493 

Miroslav Pilarčík, nar. 18.2.1967 a manželka Mgr. Bibiána Pilarčíková, rod. Tvarožková, nar. 

31.8.1968, obaja bytom 029 01  Námestovo, Slnečná 163/8 (BSM) 

Ján Maťuga, nar. 13.8.1977, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 1196 

Ján Adamčík, nar. 1.1.1954, bytom 029 44  Rabča, Adamovka 533 

Mgr. Van Der Steen Lenka, rod. Pavľáková, bytom 029 01  Námestovo, Nová Slanická 

parc. EKN č. 1088/4 – orná pôda o výmere 231 m2 vedené na LV č. 3070 na meno Vlasta 

Studenská v podiele 1/12-tina úč., Ľudmila Chudá v podiele 1/12-tina úč., Ing. Terézia 

Tyrolová v podiele ¼-tina  úč., Miroslav Pilarčík v podiele ¼-tina úč., Ján Maťuga v podiele 

1/8-mina úč., Ján Adamčík v podiele 1/8-mina úč.; Mgr. Van Der Steen Lenka  v podiele 

1/12-tina úč. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcimi a spoluvlastníkmi 

ako predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu 

z dôvodu  rozšírenia ulice okolo p. Johany Dominovej a vyriešenie kolaudácie prípojky 

vodovodu v lokalite Adamovka III. (bod pripojenia). Náklady spojené s prevodom hradí obec 

Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín 

Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 z prítomných 7; PROTI 

– 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  
 

7. Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 7/2021 schválené OZ 

12. 11.  2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na 

rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov. 

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 7 z prítomných 8; PROTI – 

Pavol Kobyliak t. j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ; ZDRŽAL SA – 0. 

          

         Starosta vetoval uznesenie 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

         

8. Predloženie žiadosti na projekt:  

a) „Zníženie energetickej náročnosti objektu Obecného a Kultúrneho domu, Rabča“ v rámci 

výzvy OPKZP-PO4-SC431-2021-68 na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok, Operačného programu Kvalita životného prostredia.  

b) Celkovú výšku oprávnených výdavkov na projekt nepresiahne 623 146,00 €.  

c) Spolufinancovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov. ZA 

hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta 

Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  
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9. Zmluvu o postúpení investičných práv a povinnosti uzavretá podľa § 269 ods. 2. OZ – 

predmetom zmluvy je vybudovanie stavebných objektov: SO 02: Splašková kanalizácia – 

stoka „S“ z potrubia PvD DN 300 od šachty Šs 03 po šachtu a Šs 17, dĺžka 496 m. ZA 

hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta 

Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

10. Uzavrieť memorandum o spolupráci s mestom Žilina v rámci kandidatúry na Európske 

hlavné mesto kultúry. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

11. Odkúpenie:  

- garáže súp. č. d. 333, postavenej na CKN parc. č. 5037/2 vedenej na LV č. 2360 na meno 

PhMr. Anna Rosůlková, rod. Odleváková, nar. 15.7.1950 bytom 027 44, Tvrdošín – 

Medvedzie, Sídlisko 124/9 v podiele 1/1-nina úč.  

- parc. CKN č. 5037/2 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 49 m2, vedenej na LV č. 2394 

na meno PhMr. Anna Rosůlková, rod. Odleváková, nar. 15.7.1950, bytom 027 44, Tvrdošín – 

Medvedzie, Sídlisko 124/9v podiele 1/1-nina úč. za cenu 12 000,00 € za garáž a pozemok 

z dôvodu využitia predmetných nehnuteľnosti pre účely obce ako garáž alebo skladový 

priestor. Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča.  

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

12. Dopracovať do VZN č. 4/2021: „šírku ochranného pásma pohrebiska na 10 m od hranice 

pozemku pohrebiska s výnimkou drobných stavieb s verejným záujmom“ ZA hlasovali: Ján 

Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

13. Žiadosť Kataríny Budzelovej s tým, že RABČAN, obecné služby Rabča v teréne vyznačí 

parkovacie miesto pred bytovým domom č. 336, Bystrá, Rabča  pred vchodom „A“ pre 

žiadateľku p. Katarínu Budzelovú, bytom Rabča, Bystrá 336 pre osobné motorové vozidlo 

NO 961 BZ.   

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

14. Dodatočné náklady na Soľanku – Filagóriu vo výške 39 474,72 s DPH. ZA hlasovali: Ján 

Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 7 z prítomných 8; PROTI – Pavol Kobyliak 

t. j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ; ZDRŽAL SA – 0.   
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         Starosta vetoval uznesenie 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

C) Doporučuje 

1. Schváliť zámer prenajať obecný pozemok na základe žiadosti zo dňa 13. 10. 2021 Gabriely 

Kovaličkovej, Vysoká 268, Rabča, IČO: 41733525 a to obecný pozemok parc. C-KN 

č. 4549/2 – zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 721 m2 zapísaný na LV č. 1283 na 

Obec Rabča   a to časť výmery 336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako sklad 

substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných 

stromčekov) s termínom od 1. 1. 2022 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 

550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu osobitného 

zreteľa, nakoľko predmetný pozemok sa nachádza v blízkosti prevádzky žiadateľky. Obec je 

povinná zverejniť –zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom 

znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce, elektronickej úradnej tabuli a na web 

stránke obce. Poslanci predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov 

OZ za podmienky, že v prípade realizácie projektu obce bude musieť p. Kovaličková uvoľniť 

prenajatý pozemok.   

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

2. Schváliť zámer prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Michala Miškoviča – ANAMI, 

Rabča, Hlavná 19/18 o prenájom obecných nebytových priestorov za účelom zriadenia kancelárie 

pre jeho firmu. Ide o priestor nachádzajúci sa v obci Rabča, Ul. Rabčická 330, nebytový priestor o 

výmere 17,37 m2, zapísaná na LV č. 1283 na obec Rabča a to: miestnosť č. 113 – kancelária  

o výmere 17,37 m2, zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2, sociálne zariadenie  o výmere 

0,42 m2 za nájom: kancelária  o výmere 17,37 m2 za nájom vo výške 27,4047 €/m2,  zádverie, 

vstupná chodba o výmere 10,49 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2,  sociálne zariadenie  

o výmere 0,42 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2 . Spolu za ročný nájom vo výške 632,63 €/rok 

a mesačná splátka nájmu predstavuje 52,72 €/mesiac na dohodnutý účel podľa zák. č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v platnom znení, pričom obec je povinná zverejniť zámer prenajať majetok obce 

v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce, 

elektronickej ÚT a web stránke obce. Poslanci predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou 

všetkých poslancov OZ.  

ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, 

Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

3. Prerokovať na budúcom OZ vyčlenenie plochy na cintoríne pre jednoduché hroby s krížom 

alebo náhrobným kameňom. 

                ................................................ 
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Ing. Július Piták, starosta obce  

 

D) Neschvaľuje 

1. Zapracovať do VZN č. 5/2021 zákaz používania umelých kvetov, vencov a ozdôb na 

cintorínoch, ale doporučuje  občanom preferovať prírodné materiály na výzdobu hrobov 

svojich pozostalých.  ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. 

Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav 

Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

2. Zatiaľ zmluvu o súhlase na vykonanie preložky elektroenergetického rozvodného 

zariadenia  - predmetom zmluvy je P1479-Rabča preložka VN vzdušného vedenia I.č.1303 p. 

č. 17804 s tým, že sa predmetná vec bude riešiť na budúcom zasadnutí OZ v decembri.  

 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

3. Návrh Ing. Pavla Vajdečku o možnosť odkúpenia obecnej parcely CKN č. 4159/6, vedenej 

na LV č. 1283. 
                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

E) Poveruje 

1. Starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka k podpisu Memoranda o spolupráci pri príprave 

a realizácii projektu Žilina Beskydy 2026 v rámci výzvy Európske hlavné mesto kultúry 2026 

v SR. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

F) Ukladá 

1. RABČAN, obecné služby Rabča v teréne vyznačiť parkovacie miesto pred bytovým 

domom č. 336, Bystrá, Rabča pre žiadateľku p. Katarínu Budzelovú, bytom Rabča, Bystrá 

336 na osobné motorové vozidlo NO 961 BZ. 

Zodpovedný: v texte; Termín: do 15.12.2021  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 
2. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť zverejnenie zámeru prenajať 

obecný pozemok na základe žiadosti zo dňa 13. 10. 2021 Gabriely Kovaličkovej, Vysoká 268, 

Rabča, IČO: 41733525 a to obecný pozemok parc. C-KN č. 4549/2 – zastavaná plocha a 

nádvorie o celkovej výmere 721 m2 zapísaný na LV č. 1283 na Obec Rabča   a to časť výmery 

336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako sklad substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho 

tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných stromčekov) s termínom od 1. 1. 2022 

na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 

2022 do 31. 12. 2022 podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších zmien a doplnkov z dôvodu osobitného zreteľa, nakoľko predmetný pozemok sa 

nachádza v blízkosti prevádzky žiadateľky. Obec je povinná zverejniť –zámer prenajať 

majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní 
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na úradnej tabuli obce, elektronickej úradnej tabuli a na web stránke obce. Poslanci 

predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ za podmienky, že 

v prípade realizácie projektu obce bude musieť p. Kovaličková uvoľniť prenajatý pozemok.   

Zodpovedný: v texte; Termín: do 16.11.2021  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

3. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť zverejnenie zámeru prenajať 

majetok obce Rabča na základe žiadosti Michala Miškoviča – ANAMI, Rabča, Hlavná 19/18 

o prenájom obecných nebytových priestorov za účelom zriadenia kancelárie pre jeho firmu. 

Ide o priestor nachádzajúci sa v obci Rabča, Ul. Rabčická 330, nebytový priestor o výmere 

17,37 m2, zapísaná na LV č. 1283 na obec Rabča a to: miestnosť č. 113 – kancelária  

o výmere 17,37 m2, zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2, sociálne zariadenie  

o výmere 0,42 m2 za nájom: kancelária  o výmere 17,37 m2 za nájom vo výške 27,4047 €/m2,  

zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2,  sociálne 

zariadenie  o výmere 0,42 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2 . Spolu za ročný nájom vo 

výške 632,63 €/rok a mesačná splátka nájmu predstavuje 52,72 €/mesiac na dohodnutý účel 

podľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, pričom obec je povinná zverejniť 

zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na 

dobu 15 dní na úradnej tabuli obce, elektronickej ÚT a web stránke obce.  

Zodpovedný: v texte; Termín: 16. 11. 2021  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

4. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi  pripraviť článok do Rabčianského chýrnika, 

FB, Instagram a web stránku obce k osvete, aby ľudia postupne začali hroby ozdobovať len 

prírodnými materiálmi a nie umelými kvetmi, vencami a ozdobami.  

Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

5. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť zastavovací terč pre pracovníčky, 

ktoré ráno stoja na prechode a to pre p. Spuchľákovú – cesta I/78 a p. Skurcoňákovú – cesta 

III. triedy smer Rabčice a zabezpečiť, aby opäť ráno stála na prechode v Rabči v Gaceli p. 

Oľga Skurcoňáková z dôvodu bezpečností detí, ktoré navštevujú ZŠ s MŠ Rabča. 

Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ   

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

6. Správcovi cintorína RABČAN, obecné služby Raba vykonávať  striktnú kontrolu 

dodržiavania rozmerov hrobov po nadobudnutí právoplatnosti VZN č. 5/2021, ktorým sa 

schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rabča.  

Zodpovedný: v texte; Termín: po nadobudnutí platnosti VZN č. 5/2021  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

7. RABČAN, obecné služby Rabča správcovi cintorína zabezpečiť opílenie konárov na 

stromoch, ktoré poškodzujú pomníky s termínom do začiatku vegetačného obdobia v zmysle 

zákona.    

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte  



26 

 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

8. RABČAN, obecné služby, správcovi cintorína, preveriť a oznámiť prednostovi OcÚ 

Ing.Tomášovi Kekeliakovi či je uzavretá poistná zmluva proti škodám na obecnom cintoríne.  

Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

9. RABČAN, s.r.o. zriadiť vodovodnú prípojku na vodu na starom cintoríne do Veľkej noci 

2022.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte  

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

 

 

 

Zapísal: PhDr. Augustín Piták,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 

 

Uznesenie č. 7/B/2021 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 12.11.2021 

  

A) Schvaľuje 

1. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov návrh Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2021 

o určení ochranného pásma pohrebiska obce Rabča. ZA hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA 

– 0. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

2. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov návrh Všeobecne záväzné nariadenie č. 

5/2021, ktorý sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rabča. ZA hlasovali: Ján 

Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

3. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov návrh Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2021 

o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území obce Rabča. ZA 

hlasovali: Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta 

Gužíková, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

4. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov návrh Všeobecne záväzné nariadenie č. 7/2021 
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o poskytovaní starostlivosti a úhradách za poskytovanú starostlivosť a stravné v zariadení 

detských jaslí obce Rabča pre deti od jedného do troch rokov veku dieťaťa. ZA hlasovali: Ján 

Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák  t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

                ................................................ 

Ing. Július Piták, starosta obce  

 

 

Zapísal: PhDr. Augustín Piták, poslanec OZ a predseda návrhovej komisie  


